



Contact informations :

David Sainati, PharmD.
CEO of Medappcare
Address : Medappcare, 101 rue de Sèvres, Lot 1665, 75006 PARIS
Phone : +33681574513
Email : d.sainati@medappcare.com
Twitter : @philapharm

Short Pen Portrait :

David SAINATI, PharmD., French.

Doctor of Pharmacy and graduated in Entrepreneurship at HEC Paris, David Sainati is the founder and CEO of Medappcare. He is lecturer in eHealth at the Montpellier Pharmacy faculty and works regularly as a consultant on eHealth and mHealth initiatives.

With his experience in pharmacies, hospital and in the pharmaceutical industry, David Sainati has identified the need to properly assist patients and healthcare professionals in their choice of mhealth applications. Thus he creates Medappcare, a company specialized in the evaluation of mhealth applications. With the support of the Banque Publique d'Investissement of the french state, the Région Ile de France and the Fondation de France, Medappcare has developed an unique approach for evaluating mhealth applications.

Courte biographie :

David SAINATI, PharmD., Français.

Docteur en Pharmacie et diplômé d'HEC Entrepreneurs, David Sainati est le fondateur et président de Medappcare. Il est également chargé d'enseignements en E-santé à la faculté de Pharmacie de Montpellier et travaille régulièrement comme consultant sur des projets E-santé/M-santé.

Grâce à son expérience en pharmacie d'officine, à l'hôpital et dans l'industrie pharmaceutique, David Sainati a identifié le besoin d'aider les patients et les professionnels de santé dans leur choix d'applications mobiles de santé. C'est ainsi qu'il crée Medappcare, une jeune entreprise innovante spécialisée dans l'évaluation des applications mobiles de santé. Avec le soutien de la Banque Publique d'Investissement (ex-OSEO), de la Région Ile de France et de la Fondation de France, Medappcare a développé une démarche unique en Europe d'évaluation des applications mobiles de santé.